

# Bestyrelsesmøde 2. november 2005

I klubhuset kl 19-22

Tilstede: Thomas Bruun (30), Jesper von Kriegenbaum (46), Ole Tonsgaard (74), Ane Marie Jensen (37), Mads Bischoff (98). Mads Pedersen (40) var forhindret.

## 1. **Velkommen**

Vi åbnede et par flasker, og gik i gang....

## 2. **Mødereferat**

Sidste møde var formødet ved vandorienteringsmødet 13/10, som Jesper skrev referat fra. Ingen kommentarer til referatet, som underskives.

## 3. **Vand**

Thomas oplæste referatet fra opstartsmødet tirsdag morgen 25/10, hvor Thomas og Mads(98) mødtes med alle de involverede håndværkere og vores ingeniør.

På mødet blev der præciseret og aftalt flere ting.

- der trykprøves efterhånden som der kommer vand på systemet, der er udleveret en nøgle til bommene, p-pladsen ved have 90 bruges til oplagring mv, arbejdet påbegyndes i den nedre del af fasanvej, der aftales undervejs hvornår haverne syd for sylbækvej får lukket vandet, overskudsjorden lægges på kommunens grund evt. som 'brandbælte' rundt om skt. hans båls pladsen, der etableres dræn ved have 79/80, håndværkerne har fået klubhuset stillet til rådighed for pauser etc., der blev læst og udvekslet kort og tegninger, de gravede render genetableres med stabilgrus og lidt grus/ral, derudover vil der blive brug for at lægge ekstra grus/småsten på vejene når jorden har sat sig –inden bommene åbnes ved sæsonstart til foråret. Der laves ikke stikledning til have 42. Der er indgået aftale med entreprenøren fra stilling at de har forbehold for grundvands problemer mv. Mindre problemer med vand løses med dykpumpe som en del af tilbuddet. Alt tyder på at tidsplanen holder (4-5 uger).

## 4. **Opsigelsesvarsler/rykkere**

På grund af manglende betaling af havelejen er der sendt opsigelsesvarsel til i alt 7 haver.

Vi overvejer hvordan vi kan opfordre flere til at bruge PBS, som ville hjælpe meget.

## 5. **Brev fra have 96**

Carl Johan søger om at måtte etablere en havelåge til sin have på hjørnet af Poppelvej og Søvej. Bestyrelsen giver sit tilsagn til at flytte havelågen fra den nuværende placering på hjørnet af Birkevej/Søvej, til den ønskede.

## 6. **Julefrokost**

Igen i år skal vi have en julefrokost for bestyrelsen og 'kælderen'. På grund af 'kalender problemer' måtte vi helt frem til næste år for at finde en dag!

Dagen blev lørdag d. 7. januar kl. 13.00!

## 7. **Regnskab**

Vi fik en status over foreningens likvider (primær konto: godt 110.000,-, børnekonto: godt 9.000,- (heraf små 200,- fra årets flaskesalg), revykonto: ca. 1500,- samt jubilæumskonto godt 7.000). Dette er likviderne i foreningen, og svarer meget godt til hvor meget der var samme tid sidst år. Kasserer Jesper måtte erkende at det er svært at have et up-to-date overblik, da det kræver et stort tidsforbrug etc.. Vi konkluderede at Jesper kan forsøge at få en aftale med Poul, som allerede nu hjælper, om at tage sig af bogføringen mod betaling. Således kunne Jesper fortsat være kasserer, med Poul som bogholder. Mads(98) og Jesper laver snarest en aftale om computer hjælp til at lette Jespers arbejde og frustration.

## 8. **Skilte**

Mads(98) har (næsten) rentegnet et kort over haverne, som Agger tidligere har tegnet på computeren. Kortet bliver sat op som skilt ved p-pladsen v. have 90. De nyopsatte p-skilte får tilføjet pile for at tydeliggøre hvor parkeringen skal foregå :-)  
Det gamle navneskilt som står ved p-pladsen på klubhusvej kan bruges som skilt ved indkørsel til haveforeningen fra Brabrandstien.

## 9. **Bestyrelse**

Ole stiller forslag om at vi fremover mødes kl. 17 i stedet for kl. 19.  
Under hensyntagen til børnefamilier aftaler vi at vi holder fast ved kl. 19 indtil videre.

## 10. **Internet**

Mads(98) orienterede om at der stadig 'arbejdes' på det trådløse netværk / Internet.  
Lige nu venter vi på 'radioer' som skal komme fra østen.  
Der virker til at være god interesse for projektet :-)  
Knud (Gunnar Geertsen) er ikke afvisende over evt. at bruge hans mast...

## 11. **Evt.**

Løst snak, og tak for mødet!

Referat: Mads (98)